
Zápis z 1. schůze Rady ÚFE v r. 2010

Datum: 15.2.2010

Přítomní členové rady: Ing. Jiří Homola, CSc., Prof. Ing. Jiří Čtyroký, DrSc., RNDr. Vladimír 

Kuzmiak, CSc., RNDr. Jan Lorinčík, CSc., Doc. RNDr. Vladimír Baumruk, DrSc., Prof. Dr. Ing. Pavel 

Fiala, CSc., Prof. Ing. Petr Moos, CSc.

Hosté: Ing. Vlastimil Matějec, CSc., ředitel ÚFE

Agenda: 

1. Úvod

2. Schválení zápisu z jednání per rollam

3. Vyslechnutí zprávy o průběhu "revitalizace" Oddělení zpracování signálů (Ing. Horák) a 

Oddělení času a frekvence (Ing. Kuna)

4. Slyšení kandidáta na vedoucího Oddělení vlnovodné fotoniky Dr. Honzátka

5. Informace občanského sdružení „Věda žije“ (Mgr. Piliarik)

6. Informace ředitele ÚFE o hospodaření v r. 2009 a přípravě na r. 2010 a projednání dokumentů

a) Schválení zprávy auditora

b) Projednání rozpočtu ÚFE

c) Projednání rozpočtu Sociální fondu

d) Změna Pravidel pro hospodaření s fondy

7. Hodnocení ústavů AV ČR a příprava na něj

8. Různé

Výsledky jednání:

1. Rada vyjádřila souhlas s programem jednání

2. Rada schválila zápisy z korespondenčních jednání

◦ K 23.12. 2009 Rada ÚFE projednala a per rollam schválila strukturu rozpočtu na r. 2010

◦ K 23.12. 2009 Rada ÚFE projednala a per rollam schválila změnu Vnitřního mzdového 



předpisu a Pracovního řádu.

3. Rada vyslechla prezentaci vedoucího Oddělení zpracování signálů Ing. Petra Horáka, a 

Oddělení času a frekvence Ing. Alexandera Kuny a shodla se, že vývoj činnosti obou oddělení 

je v souladu se záměry Rady a zároveň upozornila na nutnost zvyšování publikační výkonnosti 

obou oddělení.

4.  Rada vyslechla prezentaci Dr. Pavla Honzátka, na základě které doporučila vedení ústavu, aby 

byl P. Honzátko jmenován vedoucím Oddělení vlnovodné fotoniky.

5. Rada vyslechla prezentaci M. Piliarika o aktivitách fóra Věda žije a pozitivně je ocenila.

6. Rada vyslechla informaci ředitele ÚFE o hospodaření v r. 2009 a přípravě na r. 2010

a) Rada se seznámila se zprávou auditora a považuje hospodářský výsledek za r. 2009 i způsob 

vypořádání hospodářského výsledku  za r. 2009 za přiměřené a vyjádřila s nimi souhlas.

b) Rada schválila jednomyslně návrh rozpočtu na r. 2010.

c) Rada projednala návrh rozpočtu Sociálního fondu a navrhované změny Pravidel  hospodaření 

s fondy. Rada jednoznačně preferuje vyrovnaný rozpočet Sociálního fondu. Za prioritní oblasti 

při hospodaření se Sociálním fondem považuje 

◦ Sociální výpomoc

◦ Příspěvek na penzijní a životní připojištění

◦ Příspěvek na stravování

Rada doporučila vedení ústavu další jednání s odbory o přesunu prostředků z méně prioritních 

oblastí do prioritních při zachování vyrovnanosti rozpočtu.

7. Rada vyslechla krátkou informaci Prof. Čtyrokého o chystaném hodnocení ústavů AV ČR.

8. Rada vyslechla krátkou informaci Dr. Lorinčíka o přípravě projektu na zřízení pracoviště SIMS 

v ÚFE.

V Praze dne 15.2.2010 zapsal Pavel Honzátko (tajemník Rady)

____________________________

Ing. Jiří Homola, CSc.

 předseda Rady ÚFE


